
Ministerie van Landbouw, Natuur en Voedselkwaliteit  
 

T.a.v. de minister van Natuur en Stikstof, mevrouw van der Wal- Zeggelink 

 

 
Geachte mevrouw van der Wal- Zeggelink, 

Graag verwijs ik u naar het rapport van Wim Knol van Eqosens-nl aangaande de staat van 

instandhouding van konijn en haas. Hier in staat beschreven dat de huidige argumenten, waarop 

eventueel aankomend beleid gemaakt wordt, aan alle kanten rammelt. Als actief weidevogel 

beschermer, melkveehouder en jager vraag ik u dan ook uitdrukkelijk om de wildlijst in stand te 

houden (en het liefst uit te breiden). Dagelijks zie ik in het veld hoe het met de weidevogels gaat, een 

voorwaarde voor succesvolle broedsels is het bestrijden van predatoren; vossen en kraaien. Dit doen 

we met alle jagers gezamenlijk in de hele polder waarin wij leven. Het hele jaar door wanneer dat 

mogelijk is qua regelgeving. De vrijwillige weidevogelwachters werken samen met de jagers en de 

boeren. (zie de inbreng van Boerennatuur Zuid-Holland van secretaris Ed de Meijer) Als jagers zorgen 

we ook voor schadebestrijding van bijvoorbeeld ganzen. En aan het eind van het jaar, wanneer de 

hazenstand het hele jaar gemonitord is, sluiten we af met het benutten van enkele hazen. De 

hoeveelheid wordt vooraf duidelijk gecommuniceerd en is gebaseerd op kennis en kunde van de 

mensen die dagelijks in het veld zijn. Dat er ieder jaar meer dan voldoende hazen in het veld zijn 

geeft aan dat jagers prima in staat zijn de stand te beheren.  

Vele argumenten van jagers en buitenmensen aangaande het nut van de jacht en de jager in het 

algemeen, en die op haas en konijn in het bijzonder, zijn bij andere uiteenzettingen al gegeven, dus 

de verdere lijst zal ik u besparen. Bij de uiteenzetting van de KNJV sluit ik mij dan ook volledig aan.  

Ik wens u veel wijsheid met uw besluit. 

 

Met vriendelijke groet, 

 

 


